
PROTOKÓŁ Nr XLVI/2022

z przebiegu XLVI sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, 

która odbyła się w dniu 7 marca 2022 r.

od godziny 1005 do 1030 w Sali Widowiskowej przy Szkole Podstawowej w Wyrzysku.

Obecni:

 Radni Rady Miejskiej w Wyrzysku - lista obecności stanowiąca załącznik nr 1,

 Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrz Wyrzyska,

 Kamila Bąk – Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk,

 Teresa Mikołajczak – Skarbnik Gminy,

 Ireneusz Subczyński – Radca Prawny;

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego i samodzielne stanowiska:

 Rafał Głyżewski – Podinspektor ds. promocji,

 Adam Smełsz – Inspektor ds. informatyki.

Porządek sesji:

1. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2022 r.;

2)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Wyrzysk  

na lata 2022-2030.

4. Zakończenie obrad.

Przebieg obrad:

Ad 1. Otwarcie sesji.

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Wyrzysku – Roman 

Łuka, który na wstępie bardzo serdecznie przywitał zaproszonych gości. 
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Ad 2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  w  chwili  otwarcia  w  obradach  uczestniczyło 

15 radnych, tj. 100 % ustawowego składu rady (na dzień dzisiejszy). 

Jacek  Wiśniewski  –  Zastępca  Burmistrza  Wyrzyska powiedział,  że  nieobecność  Pani  Burmistrz 

podczas  dzisiejszej  sesji  jest  spowodowana  obowiązkami  związanymi  z  udzielaniem  pomocy 

uchodźcom. Obecnie organizowane są prace magazynowe z tymi darami, które zostały wcześniej 

zebrane. Poza tym są kolejne informacje od mieszkańców na temat uchodźców, którzy pojawią się 

w Gminie Wyrzysk. W związku z tym Pani Burmistrz zajmuje się organizacją pomocy.

Ad 3. Rozpatrzenie projektu uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2022r.;

Teresa Mikołajczak- Skarbnik Gminy powiedziała, że konieczność wprowadzenia zmian w budżecie 

Gminy Wyrzysk na 2022 rok wynika z rozstrzygnięcia postępowania przetargowego na zadanie 

Wyrzysk  Skarbowy  –  przebudowa  drogi  gminnej  w  Klawku oraz  z  warunków  płatności 

poszczególnych  transz  wynikających  z  wytycznych  Programu  Rządowy  Fundusz  Polski  Ład: 

program Inwestycji Strategicznych i udzielonej w dniu 21.02.2022 roku promesy ostatecznej przez 

Bank  Gospodarstwa  Krajowego.  W związku  z  powyższym  nastąpiła  konieczność  przesunięcia 

środków z roku 2022 do roku 2023. Jest to kwota 45.000,00 zł z dotacji. Zmniejsza się, także plan 

wydatków majątkowych o kwotę 368.008,61 zł związaną z wielkością dofinansowania z Programu 

Rządowego Funduszu Polski Ład. Zmniejsza się plan dochodów majątkowych na 2022 rok z tytułu 

dofinansowania o kwotę  368.008,61 zł oraz zmniejsza się  plan wydatków majątkowych w 2022 

roku, również o kwotę 368.008,61 zł. Następnie 45.000,00 zł przenosi się na zadania do realizacji 

na 2023 rok.

Radny Stefan Wełniak zapytał jakiego odcinku drogi w Klawku to dotyczy oraz co jest powodem 

obniżenia kosztów wykonania tego zadania o kwotę 368.000,00 zł? Kto robił kalkulacje? 

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza Wyrzyska odpowiedział,  że w tym momencie nie jest  

w stanie dokładnie podać długości wcześniej wspomnianego odcinka drogi, ale wynosi ona około 

1  km.  Oczywiście  można  to  sprawdzić,  więc  jeśli  radny  Wełniak  zadzwoni  po  sesji  to  Pan 

Wiceburmistrz  udzieli  Panu  radnemu  odpowiedzi.  Natomiast  kwota  wynikała  z  kosztorysu 

inwestorskiego i tyle środków zostało zabezpieczone. Jeśli chodzi o rozstrzygnięcie przetargowe to 

wpłynęły cztery oferty. Dwie z nich opiewały na kwoty wyższe niż ta, która wynikała z kosztorysu, 

a dwie były niższe.  Gdy kwota zaproponowana przez wykonawcę jest niższa, niż planowana, to 
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wysyła się pismo do wykonawcy, który potwierdza, iż wykona zadanie na zasadach złożonych  

w ofercie. Tak też miało to miejsce w tym przypadku. 

Teresa  Mikołajczak-  Skarbnik  Gminy dopowiedziała,  że  kwota  950.000,00  zł  to  kwota 

wprowadzona do budżetu częściowo na rok 2022 i na rok 2023. Wynikała ona z promesy wstępnej, 

która  nie  jest  do  końca  wiążąca.  Natomiast  wiążące  jest  rozstrzygnięcie  postępowania 

przetargowego,  w wyniku którego dużo niższa  kwota  realizacji  zadania  będzie  finansowana ze 

środków dotacji. Dofinansowanie do realizacji tego projektu jest w wysokości 95 % wartości kwoty 

przetargowej. Kwota przetargowa wyniosła 659.990,94 zł, więc 95 % z tej kwoty to 626.991,39 zł. 

Wcześniej  na  to  zadanie  zabezpieczono  ponad  900.000,00 zł,  ponieważ  nikt  w 2021 roku  nie 

wiedział jak będą się kształtowały ceny przetargu. Po rozstrzygnięciu kwota ta okazała się niższa 

o 323.008,61 zł. Obecnie wszelkie kwoty wynikają z promesy ostatecznej. 

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza Wyrzyska dodał, że mówiąc o kosztorysach inwestorskich 

popełnił mały błąd i chciałby go sprostować. Wszelkie wnioski do Programu Polski Ład składa się 

z  wyprzedzeniem i  kwoty  są  podawane  na  podstawie  wstępnych  kalkulacji.  Lepiej  jest  złożyć 

wniosek z podaniem takich kwot lekko zawyżonych, aby zabezpieczyć odpowiednie fundusze na 

realizację planowanych zadań. 

Przewodniczący  Rady powiedział,  że  trzeba  się  cieszyć  z  rozstrzygnięcia  przetargowego, 

szczególnie teraz, gdy wszystkie ceny znacząco wzrosły. 

Radny  Piotr  Radwański powiedział,  że  obecnie  będzie  robiona  nowa  droga,  a  dwa  lata  temu 

mieszkańcy  nanosili  na  nią  gruz.  Były  to  działania  w  czynie  społecznym,  finansowane  też  

z funduszu sołeckiego. Mieszkańcy pytają, co stanie się z tym gruzem?

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza Wyrzyska dodał, że zostanie w tej sprawie podjęta decyzja, 

w związku z czym prosi, aby Pan radny skontaktował się z Nim w tej sprawie. 

Radny Stefan Wełniak zapytał, czy jeśli wspomniany wcześniej odcinek drogi w Klawku zostanie 

wykonany, to czy będzie się już łączył z drogą w Falmierowie?

Jacek  Wiśniewski  –  Zastępca  Burmistrza  Wyrzyska odpowiedział,  że  nie.  Jest  to  kolejny  etap 

budowy drogi i nie zamyka realizacji tego zadania. Pan Wiceburmistrz nie jest w stanie w tej chwili 

podać dokładnie długości tego odcinku, ale prosi radnego o kontakt telefoniczny w tej sprawie. 

Przewodniczący obrad zarządził  głosowanie w sprawie zmian w budżecie  Gminy Wyrzysk na  

2022 rok.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (15)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 
Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 
Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

W  obecności  15 radnych  –  15 głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XLVI/463/2022,

która stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

2)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Wyrzysk  

na lata 2022-2030;

Teresa Mikołajczak- Skarbnik Gminy powiedziała, że ta uchwała jest pokłosiem uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na  2022 rok. Zmniejsza się łączne nakłady na zadanie Wyrzysk 

Skarbowy  –  przebudowa  drogi  gminnej  w  Klawku o  323.008,61  zł.  Po  zmianie  jest  to  kwota 

696.572,41 zł. Zmniejsza się limit wydatków na 2022 rok o kwotę 368.008,61 zł, który po zmianie 

wynosi 331.991,39 zł oraz zwiększa się limit wydatków na rok 2023 o kwotę 45.000,000 zł. Po 

zmianie wynosi on 345.000,00 zł. Limit zobowiązań, także ulega zmianie i wynosi 676.991,39 zł.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na lata 2022-2030.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 
Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 
Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

W  obecności  15  radnych  –  15  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XLVI/464/2022,

która stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Ad 4. Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad o godzinie  10:30 Przewodniczący Rady 

zamknął XLVI sesję Rady Miejskiej w Wyrzysku dziękując wszystkim obecnym za udział.

Protokół  sporządzono  w  jednym  egzemplarzu,  na  podstawie  transmisji  obrad  Rady  Miejskiej

w Wyrzysku, archiwizowanej w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Wyrzysku. 

Protokół sporządziła:
Patrycja Lewandowska
podinsp. ds. obsługi rady gminy
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